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Datum 

 

31 oktober 2017 

Steller vragen 

 

Mark van Oostrum, CDA 

Over agendapunt 

 

Begrotingsraad 9 november 2017; agendapunt Programmabegroting 

(aanvullende vragen Impuls Centrum) 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

In de begroting 2018 is door het college een voorstel gedaan het centrum een impuls te 

geven van 96k. Uw college verwijst hierbij naar een herinrichtingsplan dat in december 2016 

is opgesteld. 

 

1. Heeft uw college dit herinrichtingsplan voor instemming, d.w.z. door middel van een 

raadsvoorstel, aan de raad voorgelegd? 

Zo ja, wanneer?  

Zo nee, waarom niet? 

 

Het ‘herinrichtingsplan’ waar naar wordt verwezen is een conceptplan dat nog afgestemd 

wordt met de Taskforce Dorpscentrum. Het ‘plan’ betreft uitvoerende maatregelen om het 

centrum te versterken. Deze maatregelen passen binnen de kernwaarden ‘historisch, 

bereikbaar en ontmoeten’ waarmee de raad bekend is. Het centrum van Voorschoten is van 

belang voor het hele dorp dit is in diverse vastgestelde documenten en beleidsstukken 

(Toekomstvisie Voorschoten 2025, Structuurvisie Voorschoten 2025 en de Economische Visie 

Voorschoten 2016-2019) vastgelegd. De dynamiek in het centrum is groter dan elders in het 

dorp en blijven ontwikkelen en verbeteren is van groot belang. De nu voorgestelde 

(uitvoerings)maatregelen sluiten aan bij de eerder geformuleerde ambities uit de 

toekomstvisie, structuurvisie en economische visie. Om bovenstaande redenen zijn de 

maatregelen niet voorgelegd aan de raad. 

 

2. Naar aanleiding van de begroting 2018 heeft de CDA gevraagd om een nadere 

specificatie van het betreffende bedrag. Uw college laat dit na, omdat de ‘exacte invulling‘ 

nog niet bekend is. Kan het college wellicht een minder exacte specificatie van die 96 k 

aanleveren? Notabene: in de begroting (blz. 184) spreekt u college in dit verband over een 

globale onderbouwing. Het CDA ziet deze globale onderbouwing graag alsnog tegemoet. 

 

Na het gereedkomen van het Deltaplein zullen enkele verkeermaatregelen (moeten) worden 

genomen om de bereikbaarheid te vergroten en het verblijfsklimaat te versterken. Deze 

verkeersmaatregelen (zoals het omkeren van het laad- en losverkeer, het invoeren van een 

fietsverbod in de Schoolstraat en éénrichtingsverkeer in de Voorstraat) zullen begin 2018 aan 

de raad worden voorgelegd. In aanvulling op deze verkeersmaatregelen worden enkele 
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voorzieningen c.q. maatregelen getroffen die het effect van de verkeersmaatregelen 

versterken. Hierbij dient gedacht te worden aan o.a. clustering van fietsenrekken bij de 

toegangen van het centrum. Tevens ontstaat door de verkeersmaatregelen een kans om de 

straat iets anders in te richten zoals het (ver)plaatsen van bankjes die op de huidige plek veel 

last hebben van honingdauw en vogelpoep en vervanging van verlichtingselementen (die aan 

vervanging toe zijn). De invulling van de maatregelen is nog niet volledig bekend en zal in 

samenwerking met de Taskforce Dorpscentrum worden uitgewerkt. Hierdoor kan er op dit 

moment geen specificatie worden geleverd. De (uitvoerings)maatregelen zullen de, in de 

structuurvisie benoemde, waarde en kwaliteit van het centrum en de daarin vermelde 

kernwaarden historisch, bereikbaar en ontmoeting versterken.   

 

3.  Het CDA is van mening dat draagvlak bij beslissingen van belang is en denkt dan hier 

aan draagvlak gewonnen kan worden als het inrichtingsplan alsnog inhoudelijk door de raad 

besproken wordt, op basis van een raadsvoorstel inclusief een financiële paragraaf met 

specificatie van het gevraagde bedrag. Deelt het college de mening van het CDA ? 

 

Het college deelt en onderstreept de mening dat draagvlak bij besluiten van groot belang is. 

Het gaat hier echter niet om een totale herinrichting maar om praktische maatregelen ter 

versterking van de kwaliteit en kernwaarden van het centrum. Om draagvlak te creëren stemt 

het college de maatregelen af met de Taskforce Dorpscentrum. De aard van de maatregelen 

past  binnen de bevoegdheid van het college. Hoewel dit een collegebevoegdheid is, zullen de 

uitgangspunten worden meegenomen in het raadsbesluit over de verkeersmaatregelen. 

 

4. Hoe urgent is de uitvoering van het betreffende inrichtingsplan? Is uitstel van 

uitvoering mogelijk? Zo niet, waarom niet?  

 

De maatregelen zijn versterkend c.q. aanvullend op de verkeersmaatregelen die begin 2018 

aan de raad zullen worden voorgelegd. Uitstel van deze maatregelen leidt tot een minder 

groot effect van de, door het gereedkomen van het Deltaplein, deels noodzakelijke 

verkeersmaatregelen in het centrum. Het college wenst ook, nog in deze periode, uitvoering 

te geven aan het coalitieakkoord waarin is opgenomen dat ter versterking van de 

centrumfunctie van ons dorp een flinke opknapbeurt nodig is en dat gemeente en 

ondernemers hiervoor de handen ineen moeten slaan. 

 

5. Als dit onderwerp urgent zou zijn waarom is de raad in de periode december 2016 – 

september 2017 desondanks geen raadsvoorstel voorgelegd?  

 

Aangezien de maatregelen complementair zijn aan de te nemen verkeersmaatregelen in het 

centrum, ligt het niet voor de hand om deze voorafgaand aan de invoering van de 

verkeersmaatregelen te realiseren. De verkeersmaatregelen kunnen pas worden ingevoerd na 
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het gereedkomen van het Deltaplein.  

 

6. Wanneer ziet de raad het betreffende raadsvoorstel alsnog tegemoet? 

 

De verkeersmaatregelen zullen begin 2018 aan de raad worden voorgelegd, hierin zullen de 

uitgangspunten voor de verblijfskwaliteit versterkende maatregelen worden meegenomen. De 

uiteindelijke maatregelen ter versterking van de verblijfskwaliteit worden eind 2017 

afgestemd met de Taskforce Dorpscentrum en daarna uitgevoerd. Het college zal de raad 

informeren over deze aanvullende maatregelen wanneer duidelijk is welke maatregelen ter 

versterking van de toegankelijkheid en kwaliteit van het centrum, op basis van de 

kernwaarden historisch bereikbaar en ontmoeting, daadwerkelijk uitgevoerd gaan worden.  

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 

 

 


